5 Pieces

155 m?2

-40902
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1395 000 €

Nice
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Cimiez, dans un magnifique palace Belle Epoque, véritable 5 pieces de
155m2. Il est composé d'un superbe séjour de 40m2 avec balcon ,
d'une cuisine indépendante de 21 m?2 donnant sur une terrasse
aménagée dans un bow-window , le tout exposé plein sud et
bénéficiant d'une magnifiqgue vue sur les jardins de la copropriété. 4
chambres , 3 bains, une chambre de bonne de 17 m?, une cave, un
garage fermé et la jouissance d'une place de parking extérieur
completent ce bien d'exception, luxueusement rénové avec des
prestations haut de gamme. Moulures, parquets. Le charme de I'ancien

au calme ...

Cimiez, in a magnificent Belle Epoque palace, 4 bedroom apartment of 155sgm. It
consists of a superb living room of 40 sgm with balcony, an independent kitchen of
271sqm overlooking a terrace arranged in a bow-window , all facing south and
enjoying a magnificent view of the gardens of the condominium. 4 bedrooms, 3
bathrooms , @ maid's room of 17 sqm, a cellar, a closed garage and the enjoyment
of an outdoor parking space complete this exceptional property, luxuriously
renovated with high-end benefits. Mouldings, parquet floors. The charm of the past
in absolute calm. Possibility of renting ...

CENTURY 21 LAFAGE TRANSACTIONS NICE
2/4 BD MAETERLINCK - 06000 NICE
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